

Notulen mr vergadering

Datum: 17-05-2023

Aanwezig: Remco van der Hoogt, Joep Hanraets, Duifje Alderse Baas, Dick van der Maal, Larissa Tulp en Ingrid Doeser (Notulen)

1. *Welkom en opening:*

2. *Notulen vorig vergadering:*

Notulen van 23 maart zijn goedgekeurd.

3. *Formatie/Klassen indeling:*

2022-2023:

Ziektevervanging groep 2: De groep wordt voor 5 dagen opgevangen door Suzanne. Dat betekent dat meerdere leerkrachten uit gaan breiden om alles op te vangen.

Ziektevervanging groep 7/8: De vervanging van Merel is opgelost met Hanneke (nieuwe collega) drie dagen en Ingrid 2 dagen voor de groep.

Joep geeft aan dat het goed is om in Parro te vermelden dat die extra inzet van het team er is. Als waardering naar het team.

2023-2024:

We mogen starten met 5 groepen, maar voor nu hebben we nog niet voldoende leerkrachten om die 5 groepen te bemannen. Er zijn gesprekken met mogelijke kandidaten. Dick is druk bezig om de invulling rond te krijgen. Nu is het vooral van belang om de groepen te bemannen. Er zal wellicht minder ondersteuning buiten de groep zijn.

Er is een vacature voor event manager/onderwijsassistent. Deze collega zal ook de taak krijgen om de verlengde schooldag te organiseren.

4. *Portfolio rapport – update:*

Ingrid neemt de taak voor het nieuwe rapport over van Merel. Hanneke en Ingrid gaan in de week van 22 mei samen zitten om de PowerPoint te bespreken die er al gemaakt zijn.

5. *Schoolplein: Hoe verder – update:*

Leerlab en leerlingenraad zijn ermee bezig geweest. Er zijn leuke ideeën uitgekomen: Hinkelplein, chill-plek voor de ingang van de GGD, onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om veilig te kunnen voetballen.

Is er een mogelijkheid om 1x per week naar het veld te gaan? Dat gaan we bekijken. Dan zou het doel weg moeten van het plein.

De input van het team en de mr wordt besproken met de leerlingen.

Kijk waar ouders ingezet kunnen worden, zowel voor werk als materialen. Dit zou op tijd in het Valkje/Parro gecommuniceerd moeten worden. Ouders kunnen er dan tijd voor vrijmaken.

Zorg dat er een einddatum vastgesteld wordt.

6. *Actielijst:*

We nemen de lijst door. Joep past het aan.

Actie Larissa: Presentatie Iep ouderavond op de site van de school zetten.

Er wordt een filmpje gemaakt. Script wordt nu geschreven, team heeft 4 pijlers beschreven die in het filmpje zouden moeten komen. Begin volgend schooljaar wordt het filmpje opgenomen. Filmpje komt op de site.

7. *Volgend overleg:*

Donderdag 22 juni 19.30 uur

8. *Rondvraag / Afsluiting:*

Gaan we het met het team redden om de A4D te draaien? We vragen Duifje hoe het met de organisatie gaat.

Is het vadersvoetbaltoernooi nog wel van deze tijd? Moeders zouden ook mee moeten kunnen doen.